

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, DECEMBER 10, 1974

(3)

[Text]

The Standing Committee on Privileges and Elections met at 3:45 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Blaker, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Andre (*Calgary Centre*), Blaker, Collenette, Duclos, Duquet, Fortin, Johnston, Knowles (*Norfolk-Haldimand*), McLean, Miss Nicholson, Messrs. Parent, Pearsall, Reid, Ritchie, Skoreyko and Young.

Appearing: The Honourable Mitchell Sharp, President of the Queen's Privy Council for Canada.

The Committee proceeded to consider Bill C-36, An Act to provide for representation in the House of Commons, to establish electoral boundaries commissions and to revoke the temporary suspension of the Electoral Boundaries Readjustment Act (Representation Act, 1974).

Mr. Sharp made a brief opening statement and answered questions.

And the questioning continuing;

It was agreed.—That the Committee adjourn after all Members on the Chairman's list had spoken, and that time be allotted at the next meeting of the Committee for discussion of a proposal by Mr. Andre (*Calgary Centre*), and of the effect of redistribution on the province of British Columbia.

At 5:20 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le greffier du Comité

Charles Bellemare

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 10 DÉCEMBRE 1974

(3)

[Traduction]

Le Comité permanent des privilèges et élections se réunit aujourd'hui à 15 h 45, sous la présidence de M. Blaker (président).

Membres du Comité présents: MM. Andre (*Calgary-Centre*), Blaker, Collenette, Duclos, Duquet, Fortin, Johnston, Knowles (*Norfolk-Haldimand*), McLean, M^{me} Nicholson, MM. Parent, Pearsall, Reid, Ritchie, Skoreyko et Young.

Comparaît: L'honorable Mitchell Sharp, président du Conseil privé de la Reine pour le Canada.

Le Comité entreprend l'étude du Bill C-36, Loi concernant la représentation à la Chambre des communes, établissant des commissions de délimitation des circonscriptions électorales et rétablissant la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales (Loi sur la députation, 1974).

M. Sharp fait une brève déclaration préliminaire et répond aux questions.

L'interrogation se poursuit, puis;

Il est convenu.—Que le Comité suspende ses travaux après que tous les députés figurant à la liste du Président aient pris la parole, et que, lors de la prochaine réunion du Comité, on réserve un moment pour discuter une proposition faite par M. Andre (*Calgary-Centre*), ainsi que l'effet de la redistribution sur la province de la Colombie-Britannique.

A 17 h 20 le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.